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A horgosi Tisza Menti Vízművek Közvállalat dolgozói napokon belül befejezik a munkálatokat az adorjáni vízhálózat felújításán. A 
három szakaszban megvalósított rekonstrukció öt-hat évvel ezelőtt kezdődött. 

A harmadik fázis, melynek során 2,5 kilométer hosszú azbeszt-cement csővezetéket cseréltek polietilénre, mintegy 7 és fél millió 
dinárba került. A beruházáshoz szükséges pénzeszközöket a Tartományi Mezőgazdasági, Víz- és Erdőgazdálkodási Titkárság valamint 
a magyarkanizsai községi önkormányzat közösen biztosította – hangzott el a múlt keddi helyszíni sajtótájékoztatón, amelyen részt vett 
Fejsztámer Róbert, Magyarkanizsa polgármestere, Marko Ždero, a magyarkanizsai Községi Tanács kommunális ügyekkel és közmű-
vekkel megbízott tagja, Vesna Markotić, a kivitelező cég igazgatója és Takács József a közvállalat karbantartási részlegének vezetője is. 

– Adorjánon egy korszerű vízhálózat lett kiépítve – nyilatkozta Takács József. – Azért marad még tennivaló, hiszen a két kút közül, 
amelyek eddig Adorján vízellátását biztosították, az egyik teljesen eldugult és a másik működése is akadozik. Ezért hamarosan egy új 
kutat fúrunk, ami kielégíti ugyan a település szükségleteit, ennek ellenére a két régebbi kutat is üzemképessé tesszük, hogy egy esetleges 
meghibásodás esetén se legyen hoszabb ideig tartó vízhiány Adorjánon. 

Fejsztámer Róbert elégedettségének adott hangot, hogy a munkálatok befejezésével az adorjániak az eddiginél egészségesebb, tisztább 
vizet fogyaszthatnak majd. 

– Örülök, hogy önkormányzatunknak rendre sikerül olyan beruházásokat megvalósítania, amelyek a polgárokat szolgálják. 
Az idén megközelítőleg 20 millió dinár értékben tudtunk hasonló jellegű beruházásokat eszközölni községünk településein. Elégedett 

lennék, ha minden évben követni tudnánk ezt a tempót, minden évben tudnánk valamennyit hozzárakni darabonként a község ilyen jellegű 
infrastruktúrájához. Ilyen lesz a magyarkanizsai szennyvíztisztító is, ami az elkövetkező két-három évben kell, hogy kiépüljön – mondta 
a polgármester. 

Legközelebb Kispiac Szabadka felőli része valamint Martonos egyes területei kerülnek sorra, ahonnan már jelezték ilyen irányú igé-
nyeiket. Az önkormányzat megpróbálja úgy kanalizálni a dolgokat, hogy ne ismétlődjenek a helyszínek, mindenki részesüljön belőlük, 
elsősorban azok, ahol a legnagyobb szükség van a korszerűsítésre. A polgármester reményét fejezte ki, hogy ezekhez a beruházásokhoz a 
jövőben is tudnak majd tartományi és köztársasági támogatást kapni. Bödő Sándor
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